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مدیر عامل سازمان قطار شهری تبریز:

توجه شورای شهر به پروژه قطار شهری نشان ازعزم جدی برای تحقق این پروژه کلان شهری
است

مدیر عامل سازمان قطار شهری تبریز با اشاره به بازدید اعضای شورای شهر تبریز از پروژه قطار شهری گفت: بازدید

شورای شهر از پروژه مترو و توجه شورای در نخستین جلسات به موضوع مترو نشان از عظم جدی این مجموعه برای

تحقق این پروژه کلان و مهم شهری است.

مصطفی مولوی فرد در حاشیه بازدید اعضای شورای شهر تبریز از ایستگاه های عبوری خط یک قطار شهری اظهار کرد: امروز اعضای شورای شهر از ایستگاه های ۱۳ قونقا ،۱۴ گازران،

۱۵ لاله و دپوی لاله بازدید کردند.

وی افزود:قرار بود این بازدید به صوت کامل شامل خط یک و دو و شفت خط سه باشد اما باتوجه به محدودیت زمانی اعضای شورا مقرر شد طی روزهای آتی اعضای شورای شهر

از خط دو و شفت خط سه نیز بازدید داشته باشند.

وی گفت: اراده شورا در اولین روزهای آغاز به کار نشان می دهد که این عزیزان می خواهند با همت و اراده والا در جهت پیگیری این پروژه قدم بردارند و امیدواریم با این همدلی

و همراهی شاهد حل مشکلات و پیشرفت امور باشیم.
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